北京国家会计学院 --> 师资队伍 --> 本院老师 --> 内容

缩小|还原|放力

李旭红

北京国家会计学院 2010-07-08



李旭红,女,北京国家会计学院副教授,博士后,清华大学会计硕士研究生导师,中国会计学会高级会员。

办公室: B楼104室

电话: 86-10-64505149

传真: 86-10-64505193

E-mail: lixvh@mail.nai.edu.cn

研究领域:

税收制度、纳税筹划、财税管理、金融理财、国际商务、公共财政

教育背景:

2007-2009年,清华大学经济管理学院,会计学专业,管理学博士后

2002-2005年,中国人民大学财政金融学院,财政税收学专业,经济学博士

1997-1999年,中国人民大学财政金融学院,国际金融专业,经济学硕士

1989-1993年,华南师范大学外语学院,英语翻译专业,文学学士

讲授课程:

为各级财税机关公务员,中国石油、中国神华、中国建设银行、中国银行、长江电力、西部矿业、北青传媒、中电投、中国航天科技集团、宁煤集团等上市公司或大型国有企业高级财务管理人员,以及中国大陆和香港两地的注册会计师讲授《税制改革》、《预算管理》、《税收稽

查》、《纳税筹划》、《税务风险》、《准则与税法的差异》、《转让定价》、《国际商务》、《资本市场》、《金融理财》等后续教育专题。此外,为清华大学会计硕士讲授《中国税制》、《专业英语》等课程。

Dr Li Xuhong, is the associate professor of Beijing National Accounting Institute, the master instructor of Tsinghua University, and the senior member of Accounting Society of China.

Beijing National Accounting Institute

Office: B104

Telephone: 86-10-64505149

Fax: 86-10-64505193

Email: lixvh@mail.nai.edu.cn

Research Interest:

Tax Planning, Financial and tax system, Financial Planning, International Business, Public Finance

Education:

2007—2009 Post-doctoral (Financial management and Accounting) School of Economic and Management, Tsinghua University

2002-2005 Ph.D. (Public Finance and Taxation), Renmin University of China

1997--1999 M.A. (International Finance), Renmin University of China

1989--1993 B.A. (English Translation and Interpretation), South China Normal University

Courses taught:

Given the lectures of "Tax Planning", "Tax System Reform", "Tax Audit", "Risk Management in taxation", "Transfer Pricing", "Budget Management", "Financial Planning", "International Business", "Difference between Accounting Standard and Tax Law", "Capital Market" to many listed company such as Petrol China, China Shenhua and so on, to officials from fiscal and tax authority, and to the certified public accountant in China and Hong Kong. Given the courses on "Tax system in China", "Technical English of economic and management" for graduate students majoring in accounting of Tsinghua University.

网站简介 | 会议中心 | 客房服务 | 餐饮服务 | 教室 | 娱乐 | 通讯 | 地理交通 | 联系我们

北京国家会计学院 版权所有

Tel:(010)64570088